

February 18, 2024

Title: The Mind of Christ by the Power of God

That your faith should not be in the wisdom of men but in the power of God. 1 Corinthians 2:5

For “who has known the mind of the LORD that he may instruct Him?” But we have the mind of Christ. 1 Corinthians 2:16

English Service 9:00am

Sunday School 10:00am Offering will go to Friedensplatz

Order of Service

Welcome/Announcements	Mr. David Penner
Praise & Worship/Singing	Mr. Corny Froese
Special #	Group
Message	Lay Minister David Fehr
Closing Song/Blessing	Mr. Corny Froese/Lay Minister David Fehr

Activities for the Week of Feb. 18 - 24

- ♦ Today 3:00pm All Widows, Widowers & Seniors are invited at the Fellowship Hall
- ♦ Wednesday 7:30pm Adult English & German Bible Study Youth at the Fellowship Hall
- ♦ Saturday 7:00am Men’s Prayer Meeting
- ♦ Saturday 7:30pm Christian Life Classes

Upcoming Events & Announcements

1. Mrs. Catalina Thiessen & Family say thank you for all the meals, visits & prayers they have received.
2. February 26th- March 7th from 9 A.M. – 3 P.M. SMS Re-Enrollment: For returning students and new kindergarten sign-ups of returning families. March 18th – March 22nd from 9 A.M. – 3 P.M. New Student Enrollment.
3. March 3-5th The Sewing Circle Ladies Trip to Hutchinson, KS. still has 3 spots available. If you are interested in going please contact Mrs. Tina Peters (432) 209-1842.
4. March 23rd – April 4th: A Mission Trip is planned to South Korea to remodel an apartment for a Missionary Couple. There are openings for men & women, if you would like to go or sponsor someone, please contact David Teichroeb (432) 209-5794 or Peter Froese Jr. (432) 209-1640.
5. April 7th Baptism.
6. MEC is hiring a secretary. If you are interested in the position come by the office and fill out an application.

Prayer & Praise

1. Pray that God would grant our government wisdom to act with integrity.
2. Pray for Mary Friesen (Frank), she was diagnosed with breast cancer.
3. Pray that God would reveal himself to those who are planning to get baptized.

Februar 18, 2024

Titel: Denn Senn von Christus Derch Gott Siene Krauft

Jun Gloowen sull sikj nich no menschelje Weisheit rechten, oba no Gott siene Krauft. 1. Korinta 2:5

Daut steit jeschräwen: “Wäa haft jewist waut de Har em Senn haud, ooda wäa kunn am Rot jäwen?”. Wie oba haben Christus sienen Jeist un haben siene Jesennunk. 1 Korinta 2:16

German Service 11:00am

Sonntagschule 10:00am Das Opfer geht zu Friedensplatz

Programm des Gottesdienstes

Willkommen/Bekanntmachungen	Herr David Penner
Lob & Anbetung/Gesang	Herr Corny Froese
Special #	Gruppe
Botschaft	Lay Minister David Fehr
Schlusslied/Segen	Mr. Corny Froese/Lay Minister David Fehr

Pläne für die Woche von Feb. 18 - 24

- ♦ Heute 3:00pm Alle Witwen, Witwer & Senioren sind beim Gemeinschaftssaal eingeladen
- ♦ Mittwoch 7:30pm Englisch & Deutsch Bibelstudium für Erwachsene Jugend beim Gemeinschaftssaal
- ♦ Samstag 7:00am Männergebetstreffen
- ♦ Samstag 7:30pm Christliche Lebensunterricht

Kommende Ereignisse & Ankündigungen

1. Frau Catalina Thiessen und ihre Familie bedanken sich für all die Mahlzeiten, Besuche, und Gebete, die sie erhalten haben.
2. 26. Februar - 7. März von 9am -3pm SMS-Einschreibung für wiederkehrende Schüler und neue Kindergartenkinder für wiederkehrende Familien. 18. März - 22. März von 9am - 3pm Anmeldung für neue Schüler.
3. 3.-5. März Die Nähverein Reise nach Hutchinson, KS hat 3 Plätze frei. Wenn Sie Interesse haben, melde sie sich bitte bei Frau Tina Peters (432) 209-1842.
4. Vom 23. März- 4. April: Eine Missionsreise nach Südkorea ist geplant, um ein Apartment für ein Missionars Paar zu renovieren. Es gibt Platz für Männer & Frauen, wenn du mitfliegen möchtest oder jemanden sponsern, melde dich bei David Teichroeb (432) 209-5794 oder Peter Froese Jr. (432) 209-1640.
5. Am 7. April Tauffest.
6. MEC stellt eine Sekretärin ein. Wenn Sie an der Stelle interessiert sind, kommen Sie zum Büro und füllen Sie eine Bewerbung aus.

Gebet & Lob

1. Betet, dass Gott unserer Regierung die Weisheit gibt, mit Integrität zu handeln.
2. Betet für Mary Friesen (Frank), sie wurde mit Brustkrebs diagnostiziert.
3. Betet, dass Gott sich denen offenbart, die planen, sich taufen zu lassen.

